

X2T-C 发射器固件说明

- 一、请使用神牛固件升级软件 G3 打开该固件进行升级。G3 可在官网上下载。
- 二、版本号查看方法：发射器开机，按“MENU”按键进入菜单设置，在屏幕右上角显示固件版本号（如 1.1 版本：V1.1）。
- 三、版本说明：

版本	更新内容	日期
V1.2	<ol style="list-style-type: none"> 1、增加对 90D 相机的支持。 2、APP 模式下，手机控制 X2 发射器，修改过的参数将发送到接收端。 3、恢复出厂设置时，重设蓝牙密码为初始值（“000000”）。 	2020-11-07
V1.1	<ol style="list-style-type: none"> 1、修复在 1Dx, 1DxII 等机型上，快门设置为高速同步，连续拍照时，快门偶尔跳回低速的问题。 2、修复在 EOS R 相机下，ISO 设置为自动，跳回 ISO100 的问题。 3、双击组别按钮，可以快速开启、关闭对应组。 	2019-10-22
V1.0	<ol style="list-style-type: none"> 1、初始版本。 	2019-08-13

注：详细规格请在官网（www.godox.com）下载最新说明书。

X2T-C Firmware Instructions

- 1. Please update the firmware with Godox firmware update software G3. G3 can be downloaded on the official website.**
- 2. Firmware Version Checking:** Press the “MENU” button and enter C.Fn menu after turning on the camera flash. The firmware update version (e.g. Version 1.1 will read V1.1) will be displayed on the LCD panel.
- 3. Version Instructions:**

Version	Updated Contents	Date
V1.2	<ol style="list-style-type: none"> 1. To add the support of 90D camera. 2. When controlling the X2 transmitter by smartphone in APP mode, the rectified parameters will be sent to the receiver end. 3. When restoring the factory settings, the Bluetooth password will be set to the initial value “000000”. 	2020-11-07
V1.1	<ol style="list-style-type: none"> 1. To solve the problem that when setting the shutter to high-speed sync and shooting continuously in 1Dx and 1DxII cameras, the shutter sometimes will return to low speed. 2. To solve the problem that when ISO is set to auto in EOS R camera, it will be turned to ISO100. 3. Double click the group button, and the corresponding group can be turned on/off rapidly. 	2019-10-22

V1.0	1. The original version.	2019-08-13
------	--------------------------	------------

Note: For more details, please download the newest instruction manual on the official website www.godox.com.